

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Sharia Certificate
Merchant Finance Takaful Insurance

شهادة شرعية
التأمين التكافلي للتمويل التجاري

The Internal Sharia Supervision Committee had checked the structure and the documents of the product "Merchant Finance Takaful Insurance", which works as follows:

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية بالاطلاع على الهيكلة والمستندات الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي للتمويل التجاري" والقائم على الآلية الآتية:

The participant taking this plan needs to make regular contributions as per the agreed duration.

يقوم المشترك في هذه الخطة بدفع اشتراكات منتظمة حسب المدة المتفق عليها.

This Takaful scheme covers the outstanding finance amount in case of the death of bank customer due to any cause and permanent total disability.

تغطي خطة التكافل مبلغ التمويل المستحق في حالة وفاة عميل البنك لأي سبب كان، والعجز الكلي الدائم.

Takaful insurance company will pay compensation to the participant's bank account maintained with the bank, for onward settlement of the outstanding finance amount covered under this Takaful policy, subject to policy terms and conditions.

تقوم شركة التأمين التكافلي بدفع المنافع إلى الحساب البنكي للمشارك الموجود لدى البنك، لتسوية المبالغ المتبقية من التمويل والمغطاة من خلال وثيقة التكافل، وفقاً لشروط وأحكام الوثيقة.

The Internal Sharia Supervision Committee concludes that the structure of "Merchant Finance Takaful Insurance" is in conformity with Sharia rules and principles.

ترى لجنة الرقابة الشرعية الداخلية أن الهيكلة الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي للتمويل التجاري" متوافقة مع مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية.



السيد/ موسى خوري
Mr. Moosa Khoory
عضو اللجنة/Member



د. عبد السلام كيلاني
Dr. Abdul Salam Kilani
عضو اللجنة/Member



أ.د. يوسف الشبيلي
Dr. Yousef Alshubaily
رئيس اللجنة/Chairman